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Protokół Nr 11 
z Zebrania Zarządu 

Federacji Bibliotek Kościelnych FIDES 
w dniu 20.03.2001 r.

Zebranie Zarządu odbyło się w lokalu Biura ds. Rozwoju 
i Komputeryzacji FIDES przy ul. Rakowieckiej 61 w Warszawie. 
Obecni: Członkowie Zarządu: Ks. Jan Bednarczyk, Ks. Jerzy 
Witczak, p. Piotr Latawiec, p. Edwin Klessa, s. Genowefa 
Godlewska.
Goście: Ks.Krzysztof Gonet, p. Małgorzata Janiak, p. Krystyna 
Kowalska.

Plan spotkania:
1. Przyjęcie protokołu.
2. Sprawozdanie z czynności Ks. Krzysztofa Goneta jako 

pełnomocnika Zarządu Federacji FIDES w sprawie 
uruchomienia działalności gospodarczej.

3. Prośby i postulaty Ks. Krzysztofa Goneta do Zarządu.
4. Inne sprawy i wolne wnioski.
5. Zakończenie.

Ad.l.
Uwag do Protokołu nie zgłaszano.

Ad 2.
VI Walne Zgromadzenie Federacji Bibliotek Kościelnych FIDES 
podjęło decyzję o rozpoczęciu prowadzenia działalności
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gospodarczej przez Federację. W związku z tym, ks. Jan 
Bednarczyk przekazał ks. Gonetowi oryginał Statutu i Dekrety 
ustanawiające Federację. Ks. Krzysztof Gonet dokładnie omówił 
wszystkie czynności dotyczące uruchomienia działalności 
gospodarczej.

Ad.3.
Następnie ks. Krzysztof przedstawił prośby i postulaty do 
Zarządu. Zarząd pozytywnie ustosunkował się do próśb 
i postulatów poprzez głosowanie jawne (podniesienie ręki). 
Niektóre punkty były już wcześniej omawiane na zebraniach 
zarządu i nie były czymś nowym. Niektóre wymagały większego 
zastanowienia się, inne nie zostały rozwiązane -  pozostały dalej 
problemem otwartym.
Zmiana adresu Federacji (zob. p.3) była potrzebna do założenia 
NIP-u. Ks. Krzysztof Gonet tymczasem użyczył swojego 
mieszkania na lokal Federacji. Stwierdzono, że trzeba sporządzić 
umowę, ponieważ mieszkanie jest tymczasowo wypożyczone. 
Przekazanie ksiąg rachunkowych ks. Gonetowi (zob. p.7) 
nastąpi na przyszłym zebraniu Zarządu.
W czasie obrad, Zarząd udał się do Notariusza (ul. Rakowiecka 
29 m 14) - w celu potwierdzenia podpisów członków Zarządu 
(zob. p.10) oraz aby poświadczyć Statut i Dekrety ustanawiające 
Federację.
Zastanawiano się nad określeniem sposobu wykorzystania 
dotacji KBN (zob. p. 17). Jako ważną i pierwszoplanową sprawę 
uznano ujednolicenie katalogu centralnego FIDES.
Nic szczególnego nie ustalono przy punktach dotyczących 
wynagrodzenia ks. Krzysztofowi Gonetowi (zob. p. 11 i 15). 
Problem dalej pozostał otwarty.
Punkt 16 dotyczy ustalenia terminu wyborczego Zjazdu FIDES -  
wstępnie ustalono 11-12 czerwsca w Czętochowie dwudniowe 
VII Walne spotkanie.
Odnośnie kursów Zarząd także ustosunkował się pozytywnie. 
Ustalenie terminu i zajęcie się stroną organizacyjną 
pozostawiono ks. Krzysztofowi Gonetowi -  Dyrektorowi Biura 
ds. Rozwoju i Komputeryzacji FIDES.



Ad.4.
Inne sprawy:

Ks. Jan Bednarczyk -  Przewodniczący Federacji podpisał 
potrzebne dokumenty.
Skarbnik -  P. Edwin Klessa poinformował Zarząd, że po 
zestawieniu i podsumowaniu zaległości, następnie po 
rozesłaniu informacji do poszczególnych Bibliotek, 
należących do Federacji -  dużo wpłat wpłynęło. Reakcja 
bibliotek członkowskich była pozytywna ale mimo to, 
zaległości istnieją.
Wspomniano o inwentaryzacji sprzętu przynależącego do 
Federacji FIDES. Ustalono termin następnego zebrania 
Zarządu - 2 1 , 2 2  maja w Trzciance.
Ks. Jan Bednarczyk podzielił się informacją, że brał udział 
w spotkaniu Zorganizowanym w Bibliotece Narodowej 
nt. Narodowego Zasobu Bibliotecznego.
Na zakończenie posiedzenia, Zarząd udał się do pomieszczeń 
Biblioteki Pisarzy Księży Jezuitów. Podziękowano Pani Ewie 
Poleszak za życzliwość i pomoc, w poszukiwaniu lokalu na 
Biuro ds. Rozwoju i Komputeryzacji FIDES. Biuro znajduje 
się w pomieszczeniach Wypożyczalni Parafialnej Parafii 
św. Andrzeja Boboli przy ul. Rakowieckiej 61 w Warszawie. 
Postanowiono także pisemnie podziękować Rektorowi 
Kolegium Ojców Jezuitów -  O. Januszowi Warzocha SJ. 
Zwrócono się do Pani Ewy Poleszak z prośbą o pomoc 
w pracy nad „czyszczeniem” baz w katalogu centralnym 
FIDES z nadzieją, że Pani Ewa po przemyśleniu sprawy, 
pozytywne odpowie na prośbę Zarządu.

Ad. 5.
Spotkanie zakończono modlitwą o pomyślność w rozwoju 
Federacji FIDES.
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